

信息披露

宁波博汇化工科技股份有限公司 2022 半年度报告摘要

Table with financial data for Ningbo Bohui Chemical Technology Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

阜新德爾汽车部件股份有限公司 2022 半年度报告摘要

Table with financial data for Fuxin Deler Automotive Components Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

财达证券股份有限公司 2022 半年度报告摘要

Table with financial data for Caidashi Securities Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

财达证券股份有限公司 第三屆董事會第五次會議決議公告

Text of the resolution for the 5th meeting of the 3rd Board of Directors of Caidashi Securities Co., Ltd.

财达证券股份有限公司 关于修订《公司章程》的公告

Text of the announcement regarding the revision of the Articles of Association of Caidashi Securities Co., Ltd.

财达证券股份有限公司 第三屆董事會第五次會議決議公告

Table with financial data for Caidashi Securities Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

财达证券股份有限公司 关于召开 2022 年半年度业绩说明会的公告

Text of the announcement for the 2022 Half-Year Performance Explanation Meeting of Caidashi Securities Co., Ltd.

财达证券股份有限公司 关于召开 2022 年半年度业绩说明会的公告

Text of the announcement for the 2022 Half-Year Performance Explanation Meeting of Caidashi Securities Co., Ltd.